

## Financial Offer: Supplying Plastic Sheets to Al-Hol Camp - NES

العرض المالي: توريد الأغطية البلاستيكية إلى مخيم الهول - شمال شرق سوريا

Item Line	Description of the items	وصف البند	Unit	Qty	Unit Cost (US\$)	Estimated Required Quantity	Illustration Photo
1	<p>Material type: Made of woven high-density black polyethylene (HDPE) fibers, warp x weft: 12/14 x 12/14 per square inch, laminated on both sides with low density polyethylene (LDPE) coating, with reinforced rims by heat sealing on all sides (or 2 sides heat sealing and 2 sides double stitching), and nylon ropes in hem.</p> <p>Dimensions [m]: Dimensions: each sheet is 4 x 5 meters Resistance: -20C to 80C</p> <p>Eyelets: Provided with aluminum eyelets or equivalent on four sheet sides of the single sheets at 100 cm +/-5cm center to center, providing very strong fixation points.</p> <p>Weight [kg]: ~4.50 Kg [Gross]</p> <p>Thickness: 1000 denier minimum.</p> <p>Color: White sun reflective on both sides, grey bands. Inner black fibers with good opacity.</p> <p>Stacking/storage: Plastic tarpaulin sheets are packed in bales of 5 pieces and secured with rope.</p>	<p>نوع المادة: مصنوعة من ألياف بولي إيثيلين عالي الكثافة (HDPE)، منسوجة، عدد الخيوط بالطول والعرض: 12/14 x 12/14 لكل بوصة مربعة، ومغلقة على الجانبين بطبقة من بولي إيثيلين منخفض الكثافة (LDPE)، مع أطراف معززة من خلال الختم الحراري على جميع الجوانب (أو ختم حراري على جانبيين وخياطة مزدوجة على الجانبين الآخرين)، وحبال نايلون داخل الحاشية.</p> <p>الأبعاد [م]: كل غطاء بقياس 4 x 5 متر التحمل الحراري: من -20° م إلى 80° م</p> <p>الحلقات المعدنية: مزودة بحلقات من الألمنيوم أو ما يعادلها على الجوانب الأربعة للغطاء، بفاصل 100 سم ± 5 سم بين كل حلقة وأخرى، لتوفير نقاط تثبيت قوية جدًا</p> <p>الوزن [كغ]: تقريبًا 4.50 كغ (إجمالي) السماكة: 1000 دنيير كحد أدنى</p> <p>اللون: أبيض عاكس لأشعة الشمس على كلا الجانبين، مع شرائط رمادية؛ الألياف الداخلية سوداء وتوفر عتامة جيدة</p> <p>التكديس/التخزين: تُعبأ الأغطية البلاستيكية في رُزم تحتوي كل منها على 5 قطع، ومربوطة بحبل لضمان التثبيت</p>	Pcs	1		21040	
Total Cost for the Estimated required quantity of 21040 Pcs in USD							

### NOTE:

1. Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our specifications and required quality and to request a better quality.
2. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
3. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
4. The Service must delivered to Al-Hol camp in NES as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
5. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Al-Hol Camp in NES .
6. The vendor must provide samples of each item along with his offer, and the samples should meet the organization specification, otherwise his offer will be excluded.
7. Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).

### ملاحظة:

1. يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول في حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلي مواصفاتها والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل.
2. منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
3. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
4. يجب تقديم الخدمة إلى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وفقاً لتعليمات مشرف منظمتنا
5. الأسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا .
6. يجب على المورد تقديم صور العينات (نموذج) من كل مادة مع العرض المالي، ويجب أن تفي العينات بمواصفات المنظمة، وإلا سيتم استبعاد عرضه.
7. أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو منشأ او إنتاج من (إيران وليبيا وكوبا وشمال كوريا) غير مقبولة وبناء عليها سيتم رفض العرض المقدم.

Name of Signatory:.....

Title of Signatory:.....

Name of Bidder:.....

Signature & stamp:

Date of Signing:.....